
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-11-10, § 22 

 

 Tid Tisdagen den 10 november 2009 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 10 november 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Anna C Kullendorff (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (M)  

Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (M)   

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)  

Lars Randerz (S) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, Staffan 

Forsell, Ann Kemmler, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 

 

 



  

 

 

 
 § 22 

Förslag till taxa för hushållsavfall och därmed jämförligt avfall inkl. taxa 

för skrymmande hushållsavfall m.m. samt slam och latrin att gälla från 

och med 2010-01-01 
Dnr T2009-700-03441 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anta taxa för 

 hushållsavfall och därmed jämförligt avfall inkl. taxa för skrymmande hushållsavfall m.m. 

 samt slam och latrin, att gälla från och med 2010-01-01, i enlighet med förslag i bilaga 1 till 

 kontorets utlåtande. 

2 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 22 oktober 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), Inge-Britt Lundin (FP) och Anders Broberg 

 (KD) föreslår att nämnden avgör ärendet vid dagens sammanträde. 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) 

 föreslår återremiss enligt följande: 

1 Ärendet återremitteras 

2 Förvaltningen får i uppdrag att göra ett avfallstaxesystem som uppmuntrar till 

 ökad källsortering och ökad insamling av matavfall. 

3 Därutöver anförs följande: 

 

I förslaget till ny avfallstaxa för hushållsavfall finns ännu inga incitament för ökad 

källsortering. På grund av den brist på biogas som har uppstått i Stockholm, vilket allvarligt 

har hämmat utvecklingen mot fler miljövänligare fordon, så är det även av vikt att vidta 

ytterligare åtgärder för att samla in mer matavfall, för att göra biogas av. 

Den lilla insamling som staden i dag bedriver för insamling av farligt avfall behöver utökas 

kraftigt och göras mycket lättillgängligare för stockholmarna. 

Hämtkostnaden för att avhända sig farligt avfall behöver vara betydligt lägre. Problemet med 

farligt avfall är så allvarlig att till och med ett pantsystem för detta skulle behöva övervägas. 

 

Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslaget om att återremittera ärendet mot 

förslaget att avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 

 

Därefter framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet) 

 



  

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) reserverar 

sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


